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PS 12/47       Saker fra rådsmedlemmene 
 
 
PS 12/41 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. Strategisk plan 2013-2016 tas inn og behandles på slutten 
av rådsmøtet. 
 
 
PS 12/42 Godkjenning av protokoll fra rådets møte 22.10.2012 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Protokollen godkjennes.  
 
 
PS 12/43 Årsplan og budsjett 2013 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Rådet støtter at bydelen vurderer alternative måter å organisere TT-kjøringen på, men 
anbefaler at dagens tilbud ikke forringes, men heller videreutvikles.  
  
I forbindelse med etablering av Casinetto omsorgsboliger, så anbefaler rådet at bydelen 
vurderer å inkludere smarthusteknologi. Videre anbefales bydelen å ha et nært samarbeid med 
brukerne, for bl.a. å bidra til at etableringen av Casinetto omsorgsboliger blir et positivt 
eksempel på etablering av tilrettelagte boliger i bydelen og Oslo. 
 
Rådet anmoder bydelen om å foreta en evaluering av etableringen av Casinetto 
omsorgsboliger og det utvidede dagsentertilbudet etter et halvt år, og at denne forelegges for 
Rådet for uttalelse.  
 
I forbindelse med omstruktureringen av dagsentertilbudet anbefales bydelen til å sikre 
tilstrekkelig kompetanse og kapasitet hos personalet.  
 
Rådet anbefaler også at flyttingen av Hjørnesteinen og de samlokaliserte boligene evalueres.  
 
Rådet anbefaler bydelen å opprettholde, eventuelt videreutvikle samarbeidet med 
Frivillighetssentralen. 
 
Rådet anbefaler videre bydelen å styrke arbeidet med ansvarsgrupper og individuell plan. 
Dette slik at ansvarsgruppene etableres og driftes på en god måte, samt individuell plan 
utarbeides og følges opp i praksis. Rådet anbefaler at bydelen er proaktiv og oppsøkende 
overfor brukerne i så henseende.  
 



Rådet registrerer i budsjettet at bydelen iverksetter et prosjekt for å redusere kostnader 
innenfor FO-3 området. Rådet uttrykker bekymring for at mennesker med nedsatt 
funksjonsevne fremstår som en salderingspost i bydelens budsjett. Rådet uttrykker bekymring 
over en så markant reduksjon innenfor dette området.  
 
Rådet anbefaler bydelen også å vurdere effektivisering innenfor andre områder for å «saldere» 
budsjettet.  
 
Rådet støtter en gjennomgang for å effektivisere tjenestene, man anbefaler at kvaliteten på og 
omfanget av tjenestene overfor brukerne opprettholdes og/eller styrkes.  
 
Rådet anbefaler bydelen til å etablere konkrete resultatmål på omfang og kvalitet på tjenester 
for mennesker med nedsatt funksjonsevne.  
 
Rådet utfordrer videre Bydel Ullern til å bli en foregangsbydel for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 
 
 
PS 12/44 Årshjul 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Fremlagt møteplan vedtas.  
 
Rådet ønsker befaringer i Silurveien og Øvre Skogvei over nyåret.  
 
Rådet ønsker videre å få satt opp årsmelding for rådet på agendaen, samt invitere 
brukerorganisasjonene til et møte ila. 2013.  
 
Årshjulet oppdateres med møtetidspunktene, og behandles på neste rådsmøte.  
 
 
PS 12/45 Saker til komitéene 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Ingen saker.  
 
 
PS 12/46 Saker til BU 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Ingen saker.  
 
 



PS 12/47 Saker fra rådsmedlemmene 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Rådet anbefaler bydelen å etablere en rutine for distribusjon og tilgang på sakspapirer for 
rådets medlemmer som sikrer gode forberedelser og forsvarlig saksbehandling i rådet.  
 
 
PS 12/48 Strategisk plan 2013-2016 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Rådet uttrykker bekymring for at mennesker med nedsatt funksjonsevne i så liten grad er 
omtalt i strategisk handlingsplan 2013-2016.  
 
Rådet anbefaler bydelen å etablere klare mål og strategier for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne, bl.a. på områder i forhold til levekår og tjenestetilbud, habilitering og 
rehabilitering, arbeid og bosted.  
 
Rådet utfordrer bydelen til å bli en foregangsbydel for mennesker med nedsatt funksjonsevne, 
og dette reflekteres i bydelens strategisk plan.  
 
 
 
___________________________ 
Bergljot Rosvoll 
 
Rådssekretær 
 


